
 

 

  

 

REFERAT 
 
  
 

Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Favrholmvænget 
den 16. maj 2023 

 
 

Deltagere 
 
Formand Lene Østerberg Nygaard 
 
Næstformand Line Bonnesen 
 
Kasserer Gitte Lund Mortensen 
 
Bestyrelsesmedlem Jan Knudsen 
 
Suppleant Lars Valgreen 
 
 
Afbud 
 
Bestyrelsesmedlem Arne Eirup 
 
Suppleant Anna Thostrup Hybschmann 
 
 
 
1. Valg af Referent 

 
Line 
 

2. Afvikling af fremtidige møder 
 
Aftalt at vi strammer lidt op på møderne, så de bliver afviklet lidt mere effektivt. 
Input til et fast punkt kan med fordel fremsendes, inden dagsordenen sendes ud, så der er mulig-
hed for forberedelse. 
Drøftelse af særlige emner skal også meldes ind, så det kan blive et punkt på dagsordenen. 
 
Aftalt at vi evaluerer de aftale ændringer på mødet i september. 
 

3.  Status på økonomi 
 
Vi har nu det første overblik over indtægter og udgifter til elstanderne. Der er behov for at få kikket 
lidt nærmere på udgifterne. Det aftales en fortsat drøftelse af punktet på næste møde. 
 

4.  Status på udvalg:  
 

a. Hjemmeside 
 
Det fungerer fortsat upåklageligt, efter at Bjarne har overtaget opgaven. 
 

b. Gartner 
 



 Side 2  

Der er begynderproblemer med græsslåningen, som vi har drøftet flere gangen med gartneren. Det 
er aftalt, at vi på ny tager kontakt til gartneren mhp. at aftale, at de mødes med et medlem af be-
styrelsen næste gang de kommer herud, som vi kan gennemgå planen minutiøst med dem.  
 
Buskrydning af området op mod Kikhusbakken vil snarest muligt blive påbegyndt. 
 
Tilføjelse efter mødet: Bestyrelsen vil tage fat i gartneren efter den foretagne buskrydning, da den 
foretagne rydning er for voldsom. 

 
c. Affald 

 
Vi har fået besked fra Hillerød Kommunen om, at vi selv skal tage nedtage de batterikasser, som er 
opsat på carportene. Kommunen vil afhente dem, når de er nedtaget. Batterikasserne er overflø-
dige, efter at vi har fået omdelt de røde kasser til farligt affald. 
 
Det er aftalt, at Lars og Jan kikker nærmere på en løsning, hvor vi får gravet flere affaldsbeholdere 
ned, end vi har på nuværende tidspunkt.  
 
Joca har ved service konstateret, at der er en defekt i en af beholderne, som vi skal have kikket 
nærmere på. 
 

d. Legeplads 
 

Det er planlagt, at legehuset skal ordnes færdigt den 3. juni. Der er behov for så mange hænder 
som muligt. Bestyrelsen skal opfordre alle interesserede til at møde op.  
 

e. Carporte 
 
Der holdes møde i carportudvalget den 31. maj, hvor der skal lægges en plan for maling mv. af 
carportene i august. 
 

f. YouSee 
 
Intet nyt. 
 

g. Elbiler 
 
Der henvises til punkt 3. 
 

5. Henvendelser fra beboere siden sidst 
 

Intet nyt. 
 
6. Evt. 

 
Vi arbejder videre med at kikke ind i foreningens forsikringsdækning.  
 
Der vil snarest muligt blive indkaldt til møde i arealudvalget. 


